
Hur valberedningen resonerat inför förslag 2024.  

Förutsättningar inför årets valberedning: 

 Såväl ordförande som vice ordförande vill avgå ett år i förtid. Även andra 

avböjer omval. 

1. Vi försöker hitta någon från gamla styrelsen till ordförande för ett år som 

fyllnadsval och ska inte söka någon externt. 

2. Vi minskar antalet suppleanter jmf senaste året-det överensstämmer 

med de synpunkter som framförts när vi avlyssnat ”hur mår styrelsen”. 

3. Västernorrlands Sameförening har en stor del av länet som bas. Styrelsen 

har under senare år mest kommit från Sundsvallsområdet. Vi ser om vi 

kan hitta representation från andra länsdelar också. Modern digital 

teknik underlättar geografisk spridning av styrelsemedlemmar. 

4. Personer som velat avgå från styrelsen har sagt att de som medlemmar 

gärna fortsätter med insatser för föreningen. 
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